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Zápis ze 65. schůze VV ŠSČR 
 

Přítomni: Jan Lamser, Viktor Novotný, Marek Vokáč, Petr Záruba, Zdeněk Fiala, Jiří 

Krejnický, Petr Buchníček,  

Hosté: František Štross, Milan Paulovič, Pavel Šimáček 

Omluveni: Jarmila Voráčková, Jaroslav Benák, Petr Pisk 

 

Zahájeno v 17:00 

 

Program 65. schůze VV ŠSČR 
 

1 Kontrola úkolů 

 

2 Schválení hlasování per rollam 

 

3 Zpráva předsedy ŠSČR 

3.1 ECU, FIDE 

3.2 ČSTV 

3.3 Premium Chess  

3.4 Tendr na marketingová práva 

3.5 Software Microsoft 

3.6 ŠK PS Tuhaň 

3.7 Dotační programy MŠMT číslo III a IV 

3.8 Akademický šach 

3.9 Bílá kniha ŠSČR 

  

4 Zpráva sekretariátu 

4.1 Vizitky 

4.2 Inventura 

4.3 Stav přípravy reprezentačních akcí 

4.4 Uzavření ukončených akcí  

4.5 Soupis činností ŠSČR  

4.6 Další projekty – TV, MČR blesk  

 

5 Web  

5.1 5.1 Smlouva s webmasterem  

5.2 5.2 Zpráva webmastera  

 

6 Zpráva hospodářky  

6.1 Přeplatek PŠS  

 

7 Zpráva STK  

7.1 Příspěvek pro nejlepšího seniora  

7.2 Dotace na MČR juniorů v rapid šachu 2012 (kategorie D20, D18, D16, H20, H18, 

H16, druţstva)  

7.3 Dotace na Pohár ČR v rapid šachu druţstev  

7.4 Garance cenového fondu GP  

 

8 Zpráva Komise mládeţe  
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8.1 MEU mládeţe 2011  

8.2 Konkurzy  

8.3 Dresy  

8.4 Problematika nominací na reprezentační akce mládeţe  

8.5 Projekt účasti mládeţe na ME mládeţe v Praze 2012  

8.6 Projekt Šachy do škol  

 

9 Zpráva TMK  

9.1 Nominace na ME druţstev a Mitropu  

9.2 Postoj svazu k externím metodickým materiálům  

9.3 Evidence pedagogické kvalifikace v databázi trenérů  

 

10 Zpráva organizační komise  

10.1 Řešení on-line členství  

10.2 VIP členství / Rotary klub  

 

11 Legislativní komise  

11.1 Plán práce  

11.2 Reforma hrazení členských příspěvků a dalších plateb ŠSČR  

 

 

1 Kontrola úkolů: 
Ú03/62: připravit změny soutěţního řádu STK (Záruba) – trvá, obsah bodu 8 splněn po 

64.VV. 

Ú04/62: zrušit na webu mediální komise, aktualizovat údaje krajů (Vokáč, webmaster) – trvá, 

viz bod 5.2.  

Ú06/62: prodiskutovat s KŠS další postup při jednání s KS ČSTV (Paulovič) – trvá. 

Vzhledem k nemoci se Milan Paulovič nemohl těmto úkolům věnovat.  

Ú11/62: sladit program Pohoda s databází svazu (dlouhodobě)  - trvá 

Ú4/63: Dokončit inventuru na sekretariátě v Ostravě (Vokáč) – viz bod 4.2, splněno, 

ukončeno. 
Ú5/63: svolat schůzku s předsedy KŠS (Novotný, Vokáč, Paulovič  - do září 2011) trvá 

Nalézt  vhodný  termín – říjen, otestovat první 3 víkendy. 
Ú6/63: zpracovat celoroční projekt účasti mládeţe na ME mládeţe v Praze 2012 (Fiala, 

Kaňovský) – viz bod 8.5. 

Ú9/63:  Prodiskutovat s KŠS otázku zástupce ve VV. (Paulovič) - trvá 

Ú10/63: Dokončit zjišťování počet poloţek v účetnictví krajských svazů. (Paulovič) – trvá 

Ú11/63: připravit tendr na marketingová práva (Novotný) – viz bod 3.5 

Ú13/63:  Zváţit formu příspěvku na náklady na cestu na MS/ME seniorů jako cenu při MČR 

seniorů. (Záruba) – viz bod 7.1 

Ú64/1: Zajistit webmastera na přechodné období, připravit smlouvu (Vokáč) – viz bod 5 

Ú64/2: Zpracovat zadání pro konkurz na webmastera (Novotný, září) - trvá 

Ú64/3: Kaţdý člen VV doplní tabulku činností ŠSČR a zašle sekretariátu. (do 15.7.). 

Následnou kompletaci provede Vokáč (31.7.) – viz bod 4.5 

Ú64/4: Spolupracovat s hospodářkou na vyjasňování jednotlivých poloţek rozpočtu a jejich 

čerpání. Aktualizace všech rozpočtových poloţek – všichni členové VV co nejdříve. - trvá 

Ú64/5: Vytvořit modifikovanou verzi získávání právní subjektivity i pro zakládání oddílů. 

(Benák, 31.8.) - trvá 
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Ú64/6: Vyzvat kraje, zda chtějí vyplatit své krajské poplatky i na účty, které jsou dosud 

spravovány aparátem krajských článků ČSTV. Vyţádat si potvrzení bankovního spojení 

jednotlivých KŠS a pokračovat v převodu krajských členských příspěvků na KŠS.  (Vokáč, 

30.6.) – splněno při rozesílání zápisu 64. Viz bod 4.4 

Ú64/7: Objednat trička pro reprezentanty ve všech věkových kategoriích – viz bod 8.3. 

Ú64/8: Vrátit rodičům částky za nerealizovaný individuální trénink (sekretariát) – viz bod 4.4 

Ú64/9: Vyřídit formality převodu Thomase Hinkse-Edwardse a Alekseye Kisliského na 

listinu CZE.  (sekretariát.) pozastaven. 

Thomas Hinks vyřízen a převeden, vůči převodu Alexeye Kislinského vznesla námitku 

Ukrajinská federace, FIDE převod pozastavila. ŠSČR nemá v úmyslu platit Ukrajinské 

federaci jakoukoliv finanční náhradu za převod. Další kroky závisí na jednání ţadatele 

s Ukrajinskou federací. 

Ú64/10:  Úkol VV revidovat pokuty v soutěţích - trvá. 

Ú64/11: Získat další údaje o financování sokolských šachových oddílů (Voráčková, Záruba - 

do tvorby rozpočtu 2012) - trvá 

Ú64/12:  STK připraví změnu systému MČR ţen na rok 2013 – dlouhodobý úkol – trvá.. 

Ú64/13:  STK zajistí při přípravě rozpočtu 2012 zahrnutí schválených dotací soutěţí roku 

2012, a připraví pro konferenci 2012 návrh vázaných „konkurzních“ dotací na rok 2013 

(Záruba, rozpočet 2012, konference 2012) – trvá  Viz body 7.2, 7.3, 8.2.  

Ú64/14: STK stanoví místo a termín losování soutěţí druţstev během srpna (Záruba, srpen 

2012). Splněno, ukončeno 

Ú64/15: Dořešit termín zaplacení registračních příspěvků a navrhnout úpravu délky platnosti 

zaplacených příspěvků (Benák a Krejnický, co nejdříve) – viz bod 11.2 

Ú64/16: Zveřejnit čerpání rozpočtu k 30.6.2012 (Voráčková, nejpozději do konce srpna) – 

zveřejněna účetní uzávěrka účetnictví vedeného účtárnou ČSTV ke 30.6.2011. splněno, 

ukončeno. 

Ú64/17: Spočítat dotaci na přebor čtyřčlenných druţstev při Czech open Pardubice. (Šmajzr, 

sekretariát, Voráčková) – trvá. 

Ú64/18: Pokračovat v jednání s ČT o novém modelu pořadu V šachu (Pospíšil, Vokáč) – viz 

bod 4.6. 
Ú64/19: Zajistit pro pořad V šachu video materiál ze Světového poháru (Vokáč, konec srpna) 

– viz bod 4.6 

Ú64/20: Vyřešit odměnu Karolíny Olšarové za červnový pořad V šachu (Vokáč) - splněno, 

ukončeno 
Ú64/21: Dotaţení projektu Premium Chess – právní posouzení, doladění smlouvy, technické 

detaily, výběr osoby projektového managera. (Novotný, do konce srpna) – viz bod 3.4, 

splněno 

 

2 Schválení hlasování per rollam:    
 

- "VV ŠSČR pověřuje legislativní komisi okamţitým vypracováním změny Soutěţního 

řádu, která umoţní hráčům registrovaným aktivně na začátku soutěţe druţstev odehrát 

celou tuto soutěţ bez další kontroly aktivní registrace v jejím průběhu." 

 

- "VV ŠSČR schvaluje nominace trenérů na mistrovství mládeţe v roce 2011: 

ME 2011 : IM David Kaňovský a IM Sergej Berezjuk. 

MS 2011 : IM David Kaňovský a IM Josef Juřek." 

 



65. schůze VV ŠSČR, Praha, 6.9.2011  

 - 4 - 

- VV ŠSČR mění s účinností od 1. 8. 2011 Soutěţní řád ŠSČR takto: 

Vkládá se ustanovení 3.4.7., které zní: 

"Aktivní registrace, příslušnost k federaci, a příslušnost k oddílu se u 

jednotlivých hráčů uvedených v soupisce posuzují pro 

celou soutěţ jednotně a vychází se ze stavu ke dni vydání úvodní zprávy 

příslušné soutěţe. V případě hráčů, kteří jsou do soupisky doplňováni, se 

vychází ze stavu ke dni, kdyţ druţstvo poţádá o doplnění hráče na 

soupisku."* 

 

- V článku 2.7.3 SŘ se slovo "námitky" nahrazuje slovem 

"připomínky". Články 6.2 a 6.3 si vymění pořadí. 

 

Usnesení: VV ŠSČR potvrzuje rozhodnutí učiněná per rollam. 

 

3 Zpráva předsedy ŠSČR 

3.1 ECU, FIDE 

 

– Ave-kontaktu bylo přiděleno Mistrovství Amatérů 2013 

–  Světlá na Sázavou podala podle první informace jako jediná včas ţádost o MEU 

mládeţe 2013 v Malenovicích. Doposud pořádal MEU mládeţe vţdy rakouský 

Mureck, který se přihlásil podle původní zprávy ECU pozdě.  Rakušané s tím 

nesouhlasili, neboť poslali přihlášku v den uzávěrky v noci a nesouhlasili 

s dodatečnou informací ECU, ţe uzávěrka je v 16 hodin. ECU posléze označila naší 

přihlášku za formálně chybnou (nebyla na příslušném formuláři) a konkurz tak běţí 

znovu. Světlá nad Sázavou se opět přihlásila. Sekretariát přihlášku odeslal v řádném 

termínu 1.9.2011. 

– ME mládeţe 2012 – podle ECU nutno turnaj prodlouţit o volný den, podle posledních 

zpráv to ale nebude třeba, neboť předpisy ECU toto nestanoví, jde pouze o zvyklost. 

Podle posledních mailů volný den být nemusí, Pořadatel ho dělat nechce. 

– VV ŠSČR souhlasí s konceptem dohody s firmou Ave-kontakt ohledně odkladu platby 

poplatků ECU za pořádání ME mládeţe 2012 výměnou za výhodné podmínky účasti 

pro členy ŠSČR.  

– Delegát ŠSČR Petr Pisk se účastní ME mládeţe2011 v Albeně jako člen odvolací 

komise, koná se tam i VV ECU 

– Ţádný z orgánů ŠSČR se doposud nezúčastnil diskuzí o budoucnosti šachu v rámci 

ECU (návrh 4 nových opatření) či FIDE (viz dopis K. Iljumţinova a web FIDE). 

Pokud se diskuzí neúčastníme, nemůţeme si pak stěţovat na výsledek. Zvláště 

zmíněna anketa o šachu ve školách, na kterou jsme dosud nereagovali. 

– ČOV – ţádost Kirsana Iljumdţinova o podporu při snaze o zařazení šachu do 

programu Zimní olympiády byla předána předsedovi ČOV Mudr. Jiráskovi. 
 

Usnesení: 

VV ŠSČR bere na vědomí informaci předsedy.  

VV ŠSČR pověřuje odborné komise ve spolupráci s delegátem FIDE a předsedou ŠSČR 

zapojit se do diskuzí o budoucnosti šachu v rámci ECU a FIDE.  
 

Úkol: 
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U65/1: Zapojit se ve spolupráci s delegátem FIDE a předsedou ŠSČR do diskuzí o 

budoucnosti šachu v rámci ECU a FIDE – STK, TMK, VV, KR – termín do 7. 10. 2011  

U65/2: Vypracovat dohodu s Ave-kontaktem – sekretariát  
 

3.2 ČSTV 

Valná hromada ČSTV svolaná z podnětu iniciativy Český Sport 2011 i za podpory ŠSČR 

proběhne 26. 11. 2011. V programu navrhovaném iniciativou Český Sport 2011 byl bod 

"Volba nového vedení ČSTV" nahrazen VV ČSTV bodem "Schválení volebního řádu a 

jednacího řádu volební valné hromady ČSTV". Rozhodnutí Výkonného výboru ČSTV je v 

souladu se stávajícími stanovami ČSTV, které neumoţňují na stejné Valné hromadě odvolání 

stávajícího vedení a volbu nového vedení.  

Návrh změny stanov z dílny iniciativy bychom měli obdrţet v září. 

SSČR nemá ţádnou základní politickou linii vůči budoucnosti ČSTV 
 

Usnesení: 

VV ŠSČR bere na vědomí informaci předsedy.  

3.3 Premium Chess 

ŠSČR podepsal smlouvu s Premium Chess LTD na zřízení on-line herního šachového serveru. 

Premium Chess poskytne svou on-line hernu, upravenou pro české uţivatele, která bude pro 

základní uţivatele zdarma. Za roční poplatek od 250 Kč placený firmě Premium Chess 

získává uţivatel další výhody jako chat, kontrolu velmi pokročilým anti-cheatingovým 

systémem či moţnost hrát turnaje o ceny (kaţdý turnaj o ceny za cca 300€: za 250 Kč 5 ročně, 

za 490 Kč 20 ročně, při Premium členství za 890 Kč 50 turnajů ročně). Krom toho získávají 

platící uţivatelé právo účastnit se oficiálního on-line mistrovství ČR, on-line členství v ŠSČR  

a on-line Elo uznávané ŠSČR (nutno legislativně upravit).     

Kaţdý rok investuje Premium Chess do projektu velkou částku na provoz a rozvoj serveru. 

Krom svých pracovníků a nákladů financuje manaţera projektu na straně ŠSČR, 

marketingovou podporu (inzerce), on-line mistrovství ČR, turnaje o ceny a další. ŠSČR nemá 

s projektem ţádná finanční rizika, získává kaţdoročně zajímavou sumu jako dar, pokud by 

počet předplatitelů sluţby vzrostl nad investované náklady, získává ŠSČR i provizi ze zisku.  

Vzhledem k ujednání o mlčenlivosti nelze zveřejnit všechny smluvní detaily. Všichni členové 

VV, zaměstnanci ŠSČR a další osoby, které se při své činnosti seznámí s neveřejnými 

informacemi uvedenými ve smlouvě či týkající se předmětu smlouvy či stran jsou povinni 

dodrţovat mlčenlivost o těchto údajích. Všechny osoby dostávající se do styku s těmito 

informacemi musí být poučeny o této povinnosti mlčenlivosti. Konference ŠSČR bude o 

finančních výsledcích vyplývajících z této smlouvy informována v rámci zprávy o 

hospodaření ŠSČR, kde budou tyto výsledky pochopitelně zachyceny. 

Hlavním přínosem je nicméně profesionální sluţba naší šachové obci, velký potenciál na 

podchycení nových hráčů (v Itálii hraje na obdobném serveru 10x větší počet hráčů, neţ je 

členů Italské šachové federace) a růst členské základny (noví on-line členové). Pokud se 

herně bude dobře dařit, mohla by se stát i zajímavým zdrojem příjmů.  

 

Usnesení: 

VV ŠSČR bere na vědomí informaci předsedy a pověřuje ho dalším vedením projektu.  

 

Úkol: 

U65/3: Řízení projektu Premium Chess – V. Novotný – stále 
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3.4 Tendr na marketingová práva 

Předseda ŠSČR zajistil zdarma zpracování zadání veřejné obchodní soutěţe na uvaţované 

oblasti reprezentace, extraliga a MČR renomovanou advokátní kanceláří.  

Návrh dalšího postupu:  

Do konce týdne budou všechny 3 soutěţe vyvěšeny na webu ŠSČR. VOS na MČR má termín 

odevzdání nabídek do 30. 9. 2011 stejně jako konkurzy na MČR. Eventuelní nabídka by byla 

posuzovaná společně s konkurzními nabídkami včetně vyjednávacího řízení. U VOS na MČR 

je největším úskalím zavázání se kaţdoročním nákladem na pořádání MČR ve výši 340.000 

Kč. Právě MČR je jednou z nákladových poloţek, kde by se v případě finančních problémů 

ŠSČR dalo výrazněji ušetřit, i kdyţ by to pravděpodobně vedlo ke sníţení kvality soutěţe.  

VOS na reprezentaci je směřována na uzavření smlouvy na začátku olympijského roku 2013. 

Případný výtěţek by měl téţ směřovat do reprezentace. Vyplývá z toho uţitečnost 

dlouhodobých smluv s reprezentanty.  

VOS na extraligu směřuje vyjednávání o nabídkách na závěrečné trojkolo soutěţe v roce 

2012. Je třeba zdůraznit, ţe ŠSČR nemá zájem na tom, zavádět klubům nové nákladné 

povinnosti bez patřičné kompenzace.  

U všech VOS je třeba zváţit zveřejnění i mimo web ŠSČR, jde především o oslovení 

marketingových agentur, které se zabývají zprostředkováním sponzoringu, některé oblasti 

mohou být zajímavé i přímo pro sponzory. U takové inzerce je ale potřeba počítat s náklady.  

Za zváţení stojí i VOS na další oblasti.  

 

VOS extraliga 

PZ: Jednání vítěze soutěţe s jednotlivými kluby je méně vhodná varianta, lepší bude stanovit 

podmínky v rozpisu, aby jednání zůstalo v rámci tendru, ŠSČR bude prostředníkem jednání. 

Je nutno kompenzovat rozpisové závazky klubům z částky získané za sponzoring.  

MV: Stávající forma řešení ligových otázek je na základě dohody všech = právo veta. 

V případě tendru bude nahrazena principem obchod = rozhoduje většina. 

PZ: Jiţ dnes před vydáním rozpisu se rozhoduje většinovým systémem. V případě rovnosti 

hlasů rozhoduje STK. Po vydání rozpisu je moţné změny vetovat s odkazem na rozpis. 

JL: Marketingová agentura se těţko bude zajímat o interní jednotlivosti, technické problémy ji 

nezajímají. Jedná se zadavatelem tendru – ŠSČR by měl vše připravit do podoby finálního 

projektu s jasně stanovenými cenovými poloţkami jednotlivých sponzorských poţadavků. 

 

VOS MČR je potřeba přesně, jednoduše a přehledně specifikovat. 

 

VOS na reprezentaci je vhodné vypsat tak, aby uzávěrka soutěţe byla po skončení ME 

druţstev v listopadu 2011. 

 

Diskutována délka kontraktů a výše jejich ceny. 
 

Usnesení: 

VOS extraliga ještě není připraven, je nutno jednat s kluby a stanovit jasnější cenové relace 

pro realizaci moţných sponzorských projektů.   

VOS MČR je potřeba doladit podrobnosti. 

VOS na reprezentaci bude vypsán v navrhované podobě do konce září 2011. 

 

Úkol: 

U65/4 Připravit VOS na reprezentaci do publikovatelné podoby a zveřejnit na webu ŠSČR do 

30.9.2011. (V Novotný) 
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U65/5 VOS na extraligu a na MČR doladit a předloţit na další schůzi VV ŠSČR (V. 

Novotný) 
 

3.5 Software Microsoft 

Nabídka legálního software 

TechSoup nabízí neziskovým organizacím v rámci dárcovského programu technologie, které 

mohou vyuţít i šachové organizace. Mimo jiné nabízí Microsoft Office 2010. Zde se platí 

poplatek 486 Kč a licence je platná na dvouleté období. Podrobnosti naleznete na 

http://www.techsoup.cz/node/4799. Nákup vyzkoušel ŠK Světlá nad Sázavou s pozitivním 

výsledkem. Při vyplňování formuláře je třeba vyplnit jako činnost  "amatérské sportovní 

kluby". 

Další moţností je vyuţití slevy na software pro ČSTV (http://www.cstv.cz/software.htm) a 

pro členy Sokola (http://www.sokol.eu). 

 

Usnesení: 

VV ŠSČR bere na vědomí informaci předsedy a pověřuje Zdeňka Fialu porovnáním nabídek a 

formulováním informace pro oddílů ŠSČR. 
 

Úkol: 

U65/6: Informaci o moţnosti získání software firmy Microsoft za výhodných podmínek 

připraví Zdeněk Fiala a předá ke zveřejnění webmasterovi – do 20. 9. 2011 

 

 

3.6 ŠK PS Tuhaň 

 

Sekretariát v Ostravě zaznamenal registraci nového oddílu patřícího územně pod ŠSLK. Oddíl 

ale ţádá, aby byl přeřazen do KHŠS, kde je od vzniku krajů i 4km vzdálená Lomnice nad 

Popelkou a kde má moţnost hrát nejniţší soutěţ druţstev s pětičlenným druţstvem, zatímco 

nová struktura soutěţí ŠSLK poţaduje osmičlenné sestavy. 

VV KHŠS  e-mailovým hlasováním potvrdil zájem o zařazení oddílu pod svou působnost.  

O postoji ŠSLK budu informovat ústně, ještě není vyjasněno. Stejně tak čekám na informaci, 

zda se oddíl stihl přihlásit do soutěţe KHŠS (uzávěrka 31. 8.). 

 

Usnesení: 

VV ŠSČR souhlasí se zařazením ŠK PS Tuhaň do Královehradeckého šachového svazu.  

 

Úkol: 

U65/7: Informovat o rozhodnutí všechny dotčené subjekty – sekretariát – bez odkladu 
 
 

3.7 Dotační programy MŠMT číslo III a IV 

MŠMT změnilo způsob zadávání ţádostí o státní dotace projektů programu III – Všeobecná 

sportovní činnost, a programu IV - Údrţba a provoz sportovních zařízení. Tyto projekty nyní 

nelze podávat prostřednictvím regionálních orgánů ČSTV tak jako v předcházejících letech. 

Nyní je nutno je podávat prostřednictvím sportovních svazů. 

http://www.techsoup.cz/node/4799
http://www.cstv.cz/software.htm
http://www.sokol.eu/
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Informace o změně podávání ţádostí s podrobným rozpisem potřebných náleţitostí byla 

zveřejněna na webu ŠSČR. Termín pro podání ţádostí na sekretariát ŠSČR je do 15.9.2011, 

kompletní seznam ţádostí musí poté sekretariát podat do 30.9.2011. 

Projekty slučující poţadavky více oddílů jedné TJ je nutno podat prostřednictvím jednoho 

sportovního svazu podle výběru ţadatele. 
 

3.8 Akademický šach 

V Brně vzniklo příznivé podhoubí pro rozvoj oblasti akademického šachu. B. Eichler 

souhlasil s tím, ţe by si za ŠSČR vzal na starost celou tuto oblast. Cílem je rozšíření šachu a 

šachových soutěţí na další vysoké školy případně získání podpory ČAUS k vysílání druţstev 

ČR na univerziády. V případě potřeby je B. Eichler oprávněn ţádat na podporu své činnosti o 

vznik rozpočtové kapitoly Akademický šach.  

 

Usnesení: 

VV ŠSČR pověřuje Břetislava Eichlera péčí o oblast akademického šachu a jeho rozvoj a 

jednáním s příslušnými orgány. Pověření se nevztahuje na zavazování ŠSČR, k tomu je vţdy 

zapotřebí souhlas příslušných orgánů ŠSČR.  

3.9 Bílá kniha ŠSČR 

Prezident ŠSČR Mgr. Jan Lamser zpracoval jako nástřel pro strategický rozvoj ŠSČR 

materiály pod názvy Svět jako šachy a nic: náš svět a Quo Vadis? (viz přílohy). Vyjasnění si 

základního směřování ŠSČR povaţoval za důleţité jiţ ex-předseda V. Sejkora, dosud takový 

materiál ale chybí. V dokumentech navrhované postupy by měly vést k vytvoření strategie 

(Bílá kniha), která by měla ovlivňovat směřování ŠSČR. Z praktického hlediska předpokládá 

materiál i práci v oblasti sponzoringových aktivit.  

 

Diskuse:  

MV – šachové hnutí je názorově komplikovaná komunita , dlouhodobé koncepční projekty 

vyţadují citlivé projednávání. Velmi srozumitelně je třeba vysvětlovat otázky „Co nás to bude 

stát“, a „Co pro to budeme muset udělat“. Správa jednotlivých úseku svazové práce by měla 

řešit nejen akutní otázky, ale také řešit co bude v budoucnosti. Málokdo na to má čas. 

PZ: Myšlenky, které tak vzniknou, je pak také třeba realizovat. 

MV: Je nezbytné v šachistech probudit aktivní zájem o jejich vlastní věci. Aktivní lidi je 

moţno nalézt především v oblasti mládeţe – rodiče, studenti opouštějící kategorii mládeţe.  

Školy – učitelé, projekt Figurka 

 

Usnesení: 

VV ŠSČR bere na vědomí předloţený materiál a  

1) schvaluje zřízení ad hoc pracovních týmů pro oblast strategie ŠSČR a pro oblast 

sponzoringu 

2) pověřuje sestavením a vedením týmů předsedu ŠSČR 

3) doporučuje postupovat v souladu s předloţeným materiálem  
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4 Zpráva sekretariátu 

4.1 Vizitky 

Rozdány na VV. Vyrobil pan Vyskočil, sponzorská cena 4.200 Kč víceméně materiální 

náklady. Standardní počet vizitek 100 ks pro kaţdého člena VV, předseda a místopředseda 

200 Ks, delegát FIDE 300 ks. 

4.2 Inventura 

Účetní inventura ukončena v Praze i Ostravě. Fyzicky se nepodařilo dohledat 2 kusy 

šachových hodin určených jako pomůcka pro školení rozhodčích. Inventura objevila řadu 

dalších materiálů, které nejsou účetně evidovány. 

Jeden nový počítač pro sekretáře je určitě potřeba (stávající je velmi starý), určitě je potřeba 

aktuální verze programu Microsoft Office. 

4.3 Stav přípravy reprezentačních akcí 

ME mládeţe – z pohledu úkonů sekretariátu uzavřeno, výprava odlétá v sobotu 9.9.2011. 

MS mládeţe - z pohledu úkonů sekretariátu uzavřeno 

ME druţstev – letenky zakoupeny, ještě chybí přihláška (do 15.9.) a další nutné platby 

Mitropa cup – letenky zakoupeny, ještě zbývají další nutné platby 

Další reprezentační akce v tomto roce nejsou. 

4.4 Uzavření ukončených akcí 

Soustředění reprezentace – ukončeno, celkové náklady 69.841 Kč, plánovaný rozpočet 

soustředění byl 70.000 Kč, účetně uzavřeno. Hodnocení účastníků kladné. Otázku soustředění 

v dalším roce budeme řešit při přípravě rozpočtu 2012. 

MS HD 20 – ukončeno i účetně. Celkové výdaje na zvaného reprezentanta 26.946 Kč, dotace 

svazu 7.500 Kč. Výdaje pro extrahráče činily 51.186 Kč. Se všemi účastníky bylo provedeno 

účetní vyrovnání. 

MEU Mureck – ukončeno, účetně šlo mimo ŠSČR 

Členské příspěvky krajských svazů: - převedeno bylo dosud těmto krajům: Královéhradecký, 

Jihočeský, Plzeňský, Moravskoslezský, Vysočina, Olomoucký, Pardubický, Jihomoravský a 

Ústecký. 

Vratky za neprovedený individuální trénink období 2010-2011 provedeny, otevřený zůstává 

jeden případ, kdy rodiče trénink vůbec nezaplatili, o tom jsme hovořili jiţ na minulé schůzi. 

4.5 Soupis činností ŠSČR 

Aktuální verze souboru činností byla rozeslána. Údaje o časové náročnosti je třeba sjednotit. 

Seznam činností je pravděpodobně celkem vyčerpávající (cca 450 řádků). Je nutno doladit, 

poté předat paní Křičkové.  

Finanční vyrovnání s pořadatelem – vyúčtování dotací. Vyúčtování chodí jen na větší dotace a 

u akcí, kde se vyplácí startovné. Souvisí s kontrolou kvality uspořádání, potvrzuje řídící 

komise. 

Data je třeba dále analyzovat. 

4.6 Další projekty – TV, MČR blesk 

Pořad V šachu – srpnový pořad realizoval Pospíšil, zářijový program zajišťoval generální 

sekretář. Evţen Pospíšil ztratil na projektu zájem, neboť jeho představa změn pořadu je 

zřejmě v dané situaci nerealizovatelná. K jisté úpravě koncepce pořadu ovšem došlo, kaţdý 
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pořad má mít nějaké základní tematické zaměření, ke kterému bude hlavní obrazový materiál, 

a turnajové zpravodajství bude přiměřeně zkráceno. 

Problémem je znovu osoba, která by se realizaci pořadu dlouhodobě věnovala. Říjnový pořad 

zatím zajistí generální sekretář, hledání supervizora je opět na pořadu dne. (Rozsah práce 2-3 

dny v týdnu, kdy je natáčení). 

TV Ugra nám zaslala velmi rozsáhlý obrazový materiál ze 2. a 3. Kola Světového poháru, 

kvalita a tematické zaměření se zdá být vyhovující. Vyuţito bude při říjnovém pořadu. 

Další materiál ze světového poháru zaslal z dějiště Pavel Benčo – slavnostní zahájení soutěţe 

a ţánrové materiály z předsálí, do hracího sál s kamerou nemohl proniknout. 

Navrh z částky 5000 Kč vyčlenit Pavlu Benčovi příspěvek na výlohy jako ocenění této 

spolupráce. 

 

MČR v bleskovém šachu. Příprava podkladů pro partnerství Magistrátu hl. města Prahy je 

v chodu, je potřeba řada dokumentů s ověřením pravosti. Ve finální fázi je sponzorská 

smlouva s Českou pojišťovnou v celkové výši 30.000 Kč. Je třeba oslovit další potencionální 

sponzory. Rozpočet akce je rozhodující pro celkové společenské pojetí MČR. 

Tempo hry – hra s časovým bonusem označuje nejen hráče, který překročil čas, ale zároveň se 

zastaví čas, nemůţe tedy dojít k pádu obou praporků. Rozhodnutí o tempu ještě bude 

prodiskutováno s odbornými komisemi. 

 

Usnesení:  

VV ŠSČR bere zprávu sekretariátu na vědomí. 

VV ŠSČR neschvaluje příspěvek Pavlu Benčovi na výlohy spojené s pořízením 

videozáznamu.  

5 Web 

5.1 Smlouva s webmasterem 

Webmasterem potvrzen Pavel Šimáček. Smlouva na dobu určitou do 29.2.2012. Odměna 

3.000 Kč měsíčně. Navrţená smlouva (v příloze) bude přeformulována na typ smlouvy, který 

umoţňuje fakturaci. 

 

5.2 Zpráva webmastera   

Materiál je přílohou zápisu. Byl dlouze a podrobně diskutován.  

Závěry: 

1. Na webu mají být zachovány výsledky všech oficiálních soutěţí ŠSČR a všech 

reprezentačních soutěţí. 

2. Potvrzeno zrušení rubriky Partie měsíce. 

3. Otázka plného data narození bude ještě ověřena, existují členové, u kterých se shoduje 

jméno i rok narození. 

4. Soubor s přístupovými hesly bude archivován na sekretariátu 

5. Souhlas s rozdělením kalendáře na oficiální a neoficiální část. 

6. Odstranit uţivatele chess.extra.cz a chess.cz.herejk, uzavřít schránku 

CD100let@chess.cz 

7. Další navrhované změny a úpravy uvádět do praxe průběţně po konzultaci se správci 

jednotlivých kapitol. 

mailto:CD100let@chess.cz


65. schůze VV ŠSČR, Praha, 6.9.2011  

 - 11 - 

6 Zpráva hospodářky 

6.1 Přeplatek PŠS 

Obrátil se na nás pan Kovář, nový hospodář Praţského šachového svazu, s prosbou o vrácení 

přeplatku. Zjistila jsem, ţe k přeplatku skutečně došlo, předseda STK potvrdil vypočtenou 

částku za zápočet. Rozdíl bude vrácen na účet PŠS.  

 

Usnesení: 

VV schvaluje vrácení přeplatku na účet Praţského šachového svazu. 

 

7 Zpráva STK 

7.1 Příspěvek pro nejlepšího seniora 

Částka by se čerpala z rozpočtu 2012. Další z podpor pro seniorský šach a zároveň podpora 

účasti nejlepších na MČR seniorů. V minulosti jsme většinou schvalovali příspěvek „jen tak 

na poţádání“, coţ si myslím, ţe není správné. Kdyţ uţ svaz na něco přispívá, tak by za to měl 

něco inkasovat a to je v tomto případě vyšší atraktivnost MČR seniorů.  
 

Usnesení: 

VV návrh neschválil. 

7.2 Dotace na MČR juniorů v rapid šachu 2012 (kategorie D20, D18, D16, 

H20, H18, H16, družstva) 

Částka by se čerpala z rozpočtu 2012. Je to částka jako kaţdý rok. Otázkou je jestli by se 

částky neměly do budoucna navýšit, neboť od posledního sníţení do nich nebyla započítána 

ani inflace z několika posledních let. 

 

Usnesení: 

VV schvaluje dotaci 5 000,- Kč pro vítěze konkurzu na pořadatele  MČR juniorů v rapid 

šachu 2012 (kategorie D20, D18, D16, H20, H18, H16, druţstva). 

 

7.3 Dotace na Pohár ČR v rapid šachu družstev 

Částka by se čerpala z rozpočtu 2012. V posledních letech se na dříve velmi oblíbenou soutěţ 

nedaří sehnat pořadatele. Proto navýšení o 5 000,- Kč, čímţ se kompletně pokryje cenový 

fond. Zbylé náklady pak ponese pořadatel nebo případně je pokryje z vybraného startovného. 

Podmínky konkurzu budou jako v minulých letech. 

 

Usnesení: 

VV neschvaluje zvýšení dotace. Dotace zůstává 15 000,- Kč, STK má za úkol zmírnit 

konkurzní podmínky pro pořadatele. 

  

7.4 Garance cenového fondu GP 

Částka by se čerpala z rozpočtu 2012. Letos se do GP přihlásilo jen 7 turnajů. Rozpis 

(konkurz) soutěţe počítá s příspěvkem do cenového fondu s 10 turnaji. V cenovém fondu tedy 
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chybí 4 500,- Kč. Do této soutěţe se pravidelně zapojuje okolo 700 hráčů, tedy si myslím, ţe 

se jedná o smysluplně vynaloţené peníze pro široký okruh hráčů. 

 

Usnesení: 

VV schvaluje cenový fond 25 000,- Kč pro soutěţ GP v rapid šachu 

 
 

8 Zpráva Komise mládeže 

8.1 MEU mládeže 2011 

Mistrovství EU 2011 se konalo na začátku srpna v rakouském Murecku. Zúčastnilo se celkem 

27 států, z čehoţ byla patrná velká konkurence pro naše reprezentanty. Na MEU nás 

reprezentovalo 10 hráčů a 1 hráč startoval v Openu. Trenérem a zároveň zodpovědným 

doprovodem byl Ing. Pavel Benčo.  

Pro některé účastníky to byla reprezentační premiéra s motivací získávat cenné zkušenosti, 

jiní chtěli bojovat o medaile. Jan Petr bojoval v kategorii do 14 let v posledním kole o zlatou 

medaili. Prohra ho však odsunula na 4. místo, které však můţeme povaţovat za velmi dobrý 

výsledek. V kategorii dívek do 12 let jsme měli v závěrečném kole 2 ţelízka v ohni díky, obě 

dívky však potřebovaly vyhrát. Natálie Kaňáková po boji remizovala a obsadila 4. místo, Jitka 

Jánská prohrála a obsadila 6. místo. Nguyen Thai Dai Van neobhajoval loňské vítězství 

v H10, ale v rámci přípravy na ME a MS nastoupil do vyšší věkové kategorie. V H12 se 

prezentoval ziskem 6,5 bodu z 9 a obsadil celkové 5. místo. Nakonec jsme brali cenný kov 

v nejmladší kategorii dívek do 8 let, kde se rozjela k úţasnému výkonu Julie Richterová a 

vybojovala bronzovou medaili. Příjemným překvapením byl také dobrý výkon Nguyen Thai 

Dai Vu, který skončil v Openu na výborném 5. místě. I ostatní hráči podávali maximální úsilí, 

aby v partiích prodali to, co se naučili. Zkušenosti z MEU poslouţí mládeţi jako motivace do 

jejich dalších šachových úspěchů.  

 

8.2 Konkurzy 

1. Konkurzy 

KM ŠSČR vyhlásila konkurzy na Mistrovství ČR v rapid šachu mládeţe, Mistrovství Moravy 

a Slezska mládeţe, Mistrovství Čech mládeţe do 16 let a Mistrovství Čech mládeţe do 8 a 10 

let. KM nabídky posoudila a hlasováním rozhodla o pořadatelích. KM řešila problémy 

s jednou nabídkou, která nesplňovala podmínky kladené na konkurz a na akci. Pro 

prověřování zaslaných nabídek kooptovala KM nového člena, který se bude problematikou 

konkurzů zaobírat.  

V současné době jsou vyhlášeny konkurzy na pořadatele Mistrovství ČR mládeţe do 16 let, 

Mistrovství ČR dětí do 8 let a Mistrovství ČR školních týmů všech 3 kategorií.  

Během října budou vyhlášeny konkurzy na Mistrovství ČR druţstev mladších ţáků a na 

Mistrovství ČR druţstev starších ţáků. 

Během listopadu budou vyhlášeny konkurzy na Mistrovství Čech mládeţe do 16 let, 

Mistrovství Čech mládeţe do 10 let a na Mistrovství Moravy a Slezska mládeţe do 16 let. 

 

 

Dotace na jednotlivé soutěţe jsou stejné jako v roce 2011. Jedinou výjimkou je dotace 10.000 

Kč na Mistrovství ČR druţstev starších ţáků, na které dříve byla dotace 5.000 Kč.  

 

Usnesení: 
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VV zavazuje rozpočet na rok 2012 schválenými částkami dotací soutěţí mládeţe 2012 podle 

seznamu, aby bylo moţno vypsat konkurzy na tyto soutěţe.  

Dotace 4.000 Kč na Mistrovství ČR škol kategorie 1. aţ 5. třída. 

Dotace 4.000 Kč na Mistrovství ČR škol kategorie 6. aţ 9. třída. 

Dotace 4.000 Kč na Mistrovství ČR škol kategorie středních škol. 

Dotace 20.000 Kč na Mistrovství ČR mládeţe do 16 let. 

Dotace 5.000 Kč na Mistrovství ČR dětí do 8 let. 

Dotace 5.000 Kč na Mistrovství ČR druţstev mladších ţáků. 

Dotace 10.000 Kč na Mistrovství ČR druţstev starších ţáků. 

Dotace 15.000 Kč na Mistrovství Čech mládeţe do 16 let. 

Dotace 5.000 Kč na Mistrovství Čech mládeţe do 10 let. 

Dotace 20.000 Kč na Mistrovství Moravy a Slezska mládeţe do 16 let. 

 

VV schvaluje s účinností od 7. září 2011 Ing. Karla Nováčka členem KM ŠSČR. 

8.3 Dresy 

Pro mládeţnické reprezentanty jsme nechali vyrobit polokošile s logem ŠSČR, vlajkou ČR a 

nápisem CZECH REPUBLIC. Dresy si převzal reprezentační trenér mládeţe, který je bude 

distribuovat reprezentantům. Hráči budou dresy hradit Šachovému svazu ČR v rámci úhrady 

nákladů na akci. 

Bylo vyrobeno 170 ks dresů různých velikostí, odhad zásoba na 2 roky. Cena dětské velikosti 

210 Kč, dospělí 240 Kč.   

 

8.4 Problematika nominací na reprezentační akce mládeže 

Princip nominace na MS, ME a MEU byl schválen na veřejně přístupné schůzi KM ŠSČR, a 

nominace probíhá tímto způsobem řadu let. Způsob nominace na MS, ME a MEU je také 

uveden v propozicích Mistrovství ČR mládeţe.  

S hráči původně komunikoval generální sekretář, který později předal celou agendu 

reprezentačnímu trenérovi mládeţe a vedoucímu výpravy MEU. 

V nominaci hráče na MEU v kategorii H8 se stala komunikační chyba na straně ŠSČR. 

Generální sekretář Marek Vokáč za chybu omluvil a otec hráče jeho omluvu přijal. 

V nominaci na ME mládeţe nemáme hráče v kategorii H12, protoţe rodiče Benedikta Hofírka 

v polovině června zrušili účast syna, kterého původně závazně přihlásili.  

Ohledně nominací proběhla na internetu diskuze. Předseda KM publikoval na nss.cz článek, 

který nejen vysvětluje problematiku nominací v roce 2011, ale je i poučením pro zájemce o 

reprezentaci v příštích letech. 

 

8.5 Projekt účasti mládeže na ME mládeže v Praze 2012 

KM ŠSČR projednala s reprezentačním trenérem mládeţe a s ředitelem turnaje nominaci 

našich hráčů na ME 2012 v Praze. KM ŠSČR ve spolupráci s reprezentačním trenérem 

mládeţe také připravuje trenérské zajištění našich nominovaných hráčů na ME 2012 a 

přípravu nominovaných hráčů. 

KM ŠSČR schválila usnesení: 

Nominaci hráčů a hráček na MS, ME a MEU schvaluje VV ŠSČR na základě návrhu KM 

ŠSČR. V roce 2012 se Mistrovství Evropy bude konat v Praze. Pro naše členy bude účast na 

ME z ekonomického hlediska podstatně dostupnější. KM ŠSČR stanovila pro nominaci extra 

hráčů na ME 2012 následující klíč: 
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1. V kategoriích chlapců hráči z 1. aţ 12. místa MČR mládeţe 2012.  

2. V kategoriích dívek hráčky z 1. aţ 8. místa MČR mládeţe 2012.  

3. Do kaţdé kategorie navrhne jednoho hráče či hráčku pořadatel.  

4. Do kaţdé kategorie navrhne jednoho hráče či hráčku reprezentační trenér mládeţe.  

5. Další hráče a hráčky navrhne KM ŠSČR.  

 

Usnesení: VV ŠSČR vzal na vědomí zprávu KM o přípravě účasti mládeţe na ME mládeţe 

2012 v Praze a o nominačních kritériích stanovenými komisí mládeţe. 

 

8.6 Projekt Šachy do škol 

KM ŠSČR pracuje na materiálech na téma zařazení šachů do výuky na školách.  

9 Zpráva TMK  

9.1 Nominace na ME družstev a Mitropu 

TMK schválila návrh konečné nominace reprezentačních trenérů muţů a ţen: 

Mistrovství Evropy družstev: (2.-12. listopad, Řecko) 

 

Muţi:        Ţeny: 

 

1. Navara David      1. Kulovaná Eva 

2. Láznička Viktor     2. Němcová Kateřina 

3. Hráček Zbyněk     3. Havlíková Kristýna 

4. Štoček Jiří      4. Olšarová Tereza 

5. Babula Vlastimil     5. Olšarová Karolína 

Kapitány druţstev jsou Michal Konopka a Petr Hába. Nominace druţstva ţen je podle pořadí 

šachovnic. U druţstva muţů to nebylo výslovně řečeno, ale je moţno předpokládat totéţ. 

Akci komplikuje doprava, v listopadu není přímý spoj do Soluně. Nakonec byla zvolena 

varianta letu přes Mnichov, odlet z Prahy v 7.10 ráno vytváří potřebu noclehu pro 

mimopraţské reprezentanty. Tyto náklady překračují rozpočet akce (v součtu muţ a ţen je 

bez této poloţky v souladu s rozpočtem svazu). Michal Konopka navrhuje ubytování 

v Penzionu Řepy, dohodl cenu 500 Kč/osobu a dopravu z penzionu na letiště 300 Kč / auto. 

 

Mitropa cup: (7.-16. říjen, Francie) 

 

Muţi:        Ţeny: 

 

1. Petr Martin      1. Olšarová Tereza 

2. Krejčí Jan      2. Marečková Martina 

3. Ţilka Štěpán 

4. Kaňovský David 

5. Bureš Jaroslav 
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Kapitány na Mitropě budou Martin Petr a David Kaňovský, přesné instrukce jim sdělí Michal 

Konopka. Nominace druţstva ţen je podle pořadí šachovnic.  

 

Konečná nominace na Mitropu vychází z individuálních výsledků hráčů v širší nominaci 

během letních turnajů. Vzhledem k tomu, ţe bylo nutno provést  rezervaci letenek před 

dokončením nominace a k tomu bylo nutno  nahlásit jména, došlo posléze ke zvýšení nákladů 

kvůli změně  dvou jmenovitých letenek – o částku 6500 Kč. Tím dochází k překročení 

rozpočtu akce o 3.789 Kč. 

 

Rozpočtové kalkulace Michala Konopky na ME druţstev překračují částky schválené při 

úpravě rozpočtu TMK na 64. schůzi VV ŠSČR. Platby prováděné v eurech překračují 

plánované částky vzhledem k okamţitému kurzu eura – prodej v bance ŠSČR. Při přípravě 

podkladů pro 64. schůzi VV došlo k překlepu při přepisu plánovaných výdajů schváleného 

rozpočtu ŠSČR na ME druţstev ţen. Díky tomu v aktuálním rozpočtu na ME druţstev ţen 

chybí částka 20.000 Kč. 

Zvýšení nákladů na Mitropa cup a ME druţstev bude pokryto z rozpočtových prostředků 

kapitoly TMK. 

 

Návrh usnesení: 

VV ŠSČR schvaluje nominace na ME druţstev a Mitropa cup.  

 

 

Příloha:  

Rozpočtové kalkulace  

9.2 Postoj svazu k externím metodickým materiálům 

V současnosti vzniká několik zajímavých komerčních metodických materiálů pro základní 

kurzy výcviku mládeţe. Autoři se obrátili na TMK s ţádostí o doporučení ŠSČR pro uţívání 

těchto materiálů. 

TMK navrhuje toto doporučení udělovat bez národů na finanční kompenzaci v těch případech, 

kdy TMK posoudí tyto materiály jako vhodné pro daný účel. 

 

Usnesení: 

VV ŠSČR souhlasí s bezúplatným vydáváním doporučení. 

9.3 Evidence pedagogické kvalifikace v databázi trenérů 

Ekonomická směrnice rozlišuje odměnu trenérů shodné trenérské kvalifikace podle jejich 

souběţné pedagogické kvalifikace. Databáze členů ŠSČR ale údaje o pedagogické kvalifikaci 

neeviduje, coţ v případě smluv s trenéry občas způsobuje komplikace.  

Je třeba vyjasnit, jak by se mělo v tomto případě postupovat. 

Pro účely účetnictví je potřeba od smluvních trenérů, kteří fakturují, zajistit nezbytné 

dokumenty. I zde je nutno vyjasnit postup. 

 

Usnesení: 

Pedagogická kvalifikace nebude v databázi členů evidována, jednotlivé případy budou řešeny 

ad hoc. Od fakturujících trenérů je potřeba vyţádat kopii ţivnostenských listů. 
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10 Zpráva organizační komise 

10.1  Řešení on-line členství 

Předloţen návrh změny RaPŘ: 

Doplnění Čl. 2: on – line člen je hráč, který hraje soutěţe pouze na šachovém serveru ŠSČR  

Vloţení Čl 6: Článek 6 - On - line člen 

On - line členství hráče je zvláštním (specifickým) druhem členství v ŠSČR. Přesné 

podmínky tohoto typu členství jsou uvedeny na šachovém hracím serveru ŠSČR 

(www.gdsaf.cz). Hráč s tímto typem členství je oprávněn za výše uvedených podmínek se 

účastnit pouze soutěţí na šachovém hracím serveru ŠSČR.  

Pro příslušnost k jednotlivým šachovým oddílům a z toho vyplývajících návazností nemá on - 

line členství ţádný vliv. 

10.2 VIP členství / Rotary klub 

Předseda ŠSČR navrhl novou kategorii členů určenou pro drobné dárce ve prospěch ŠSČR.  

 

Usnesení:  

Vzhledem k pozdní hodině odloţeno na příští schůzi. 

11 Legislativní komise 

11.1 Plán práce 

Prvním předpisem na programu je disciplinární řád. Pořadí dalších kroků zatím není jasné.  

11.2  Reforma hrazení členských příspěvků a dalších plateb ŠSČR 

Podkladový materiál, vypracovaný Jaroslavem Benákem a Jiřím Kremnickým byl rozeslán  

24.6.2011. Dosud nikdo z VV ŠSČR neposlal ţádné připomínky, z toho lze soudit, ţe je 

moţno reformu schválit v podobě, jak byla navrţena.  

Řada věcí se ovšem neobejde bez schválení Konferencí. Proto je výrok ad 1 formulován jako 

schválení záměru, tj. ţe VV bere záměr za svůj a předloţí ho konferenci. 

Je třeba předejít diskusi „ad hoc“ aţ na konferenci, je nutné zahájit o materiálu veřejnou 

diskusi. K té vyuţijeme „oficiální linii“, tj. koordinátora komunikace s KŠS, který záleţitost 

prodiskutuje s předsedy KŠS a dalšími funkcionáři, a umoţníme diskusi i řadovým členům na 

svazovém diskusním fóru. 

 

Usnesení: 

Vzhledem k pozdní hodině odloţeno na příští schůzi. Moţno vyřešit hlasováním per rollam. 

 

Ukončeno 7.9.2011 v 1:30  

 

Zpracoval Vokáč 

 

Přílohy 

 

1. Lamser.zip (bod 3.9) 

2. Smlouva webmaster - návrh (bod 5.1) 

3. Zpráva webmastera (bod 5,2) 

4. Rozpočty ME druţstev muţů a ţen (bod 9.1) 

http://www.gdsaf.cz/
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5. Rozpočet Mitropa cup (bod 9.1) 

 

 

 


